
Fra: Eikefet, Oivind (Ext) <Oivind.Eikefet@external.omv.com> 
Sendt: 4. juni 2014 18:08 
Til: Jon Askeland 
Kopi: Postmottak Radøy 
Emne: RE: Søknader knyttet til Radøyvegen 2094, Gbr 33/14 
 
Ordførar Jon Askeland, 
 
Nå har nok en uke passert uten at vi har fått noen tilbakemelding fra Radøy Kommune. Vi ser oss nå 
nødt til å ta kontakt med Sivilombudsmannen for å få kontrollerende organ til å vurdere om mangelen 
på tilbakemelding fra Radøy Kommune er i samsvar med forvaltning av offentlige tjenester.  
 
Dette til underretning.  
 
Vennlig hilsen 
 
Øivind Eikefet 

 

From: Jon Askeland [mailto:jon.askeland@radoy.kommune.no]  

Sent: 27. mai 2014 08:02 

To: Eikefet, Oivind (Ext) 
Cc: Jarle Landås 

Subject: Re: Søknader knyttet til Radøyvegen 2094, Gbr 33/14 

 

Beklagar at forrige mail vart ufullstendig, pga tastefeil. Siste setning skulle vera: Eg sender saka 

over til rådmannen, og ber om administrasjonen si vurdering på det som kjem fram i mailen frå 

dykk. 

De høyrer frå oss etter dette. 

Mvh Jon Askeland  

 

Sendt fra min iPhone 

 

Den 26. mai 2014 kl. 22:00 skrev "Eikefet, Oivind (Ext)" <Oivind.Eikefet@external.omv.com>: 

Ordfører Jon Askeland,  
 

Vi har nølt lenge med å ta kontakt direkte med deg, men ser nå ingen annen utvei.  
 

I korthet dreier saken seg om at vi høsten 2012 overtok et bruk til nedfalls på Indre 
Hella. Målet var å bosette seg på bruket. Møtet med administrasjonen i Radøy Kommune 

var overraskende negativ. Vi fikk likevel en svært positiv og konstruktiv tilbakemelding 

fra politikerne i "Planutvalget". Vi savner nå svar på innsendte papirer.  
 

Etter møtet med "Planutvalget" 19. mars har vi ikke hørt noe fra Radøy Kommune. Vi 
savner referat fra møtet.  

Vi har også påpekt klare selvmotsigelser og feil bruk av lovverket. Disse innvendingene 

har vi heller ikke fått svar på. 
 

Muntlig ble vi oppfordret til å søke omdisponering av et areal. Søknad ble levert Radøy 

mailto:jon.askeland@radoy.kommune.no
mailto:Oivind.Eikefet@external.omv.com


Kommune 22. april. Heller ikke her har vi fått noe tilbakemelding. Ut fra det vi tolker 

Forvaltningsloven skulle vi hatt tilbakemelding innen 4 uker. Betyr manglende 
overholdelse av svarfristen at søknaden er godkjent? 

 
Selv om vi fremdeles ønsker å bosette oss på Indre Hella, må vi vurdere dette dersom 

kommunen ikke behandler henvendelser. Planen var å komme i gang med bygging 

høsten 2014. Med saksbehandling som til nå kan vi bli tvunget til å måtte ta hele saken 
opp til ny vurdering.  

 
I forrige uke leste vi i "Strilen" at folketallet i Radøy går ned - dette er den eneste 

kommunen i Nordhordland hvor dette skjer. Kan behandlingen folk får av 
administrasjonen være en årsak?  

 

For å oppklare og komme over i en positiv dialog vil vi gjerne ha et møte med deg og 
andre aktuelle personer. Selv om vi begge er i arbeid (en av oss jobber 2-3 dager/uke i 

Stavanger), skal vi klare å finne et tidspunkt som passer enten det er på dag eller kveld. 
 

Vennlig hilsen 

 

Øivind Eikefet og Marit Anne Bysveen 

 

 
Alverveien 15, 5911 Alversund 

Tlf 4155 0495 /9137 0256  
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